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 PROTOKÓŁ NR VII/2019 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 30 MAJA 2019 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

                               URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesje rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 11.50. 

Otwarcie VII sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając VII 

sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 13 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 

2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska UG w Dobroniu, 

4. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

5. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy wraz z zaproszeniem 

na sesję. Zapytał, czy są wnioski do porządku obrad. Stwierdził, że nie 

zgłoszono wniosków do porządku obrad. Porządek obrad przedstawia się 

następująco: 
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Porządek VII sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych działających na 

terenie Gminy Dobroń. 

4. Informacje, sprawy różne. 

• podziękowania dla sołtysów za kadencje 2015-2019; 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Dobroniu za 2018 rok. 

6. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2019. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Dobroń oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od 1 września 2019 

roku. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego 

im. Ks. Jana Długosza w Dobroniu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla gminy Łask. 

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgody na zamianę 

nieruchomości położonych w miejscowości Dobroń. 

13.  Przyjęcie protokołu kontroli nr 3/1/2019 Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy w Dobroniu. 

14. Przyjęcie wniosku do protokołu nr VI/2019 z sesji Rady Gminy. 

15. Zamknięcie sesji.  

 

Ad. pkt. 3. (Informacja z działalności Ochotniczej Straży Pożarnych 

działających na terenie Gminy Dobroń): 

- Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Pabianicach bryg. Andrzej 

Bohdanowicz poinformował, że w I kwartale 2019 r. jednostki OSP z gminy 

Dobroń brały udział w 47 zdarzeniach, w których uczestniczyły zarówno 

zastępy Państwowej Straży Pożarnej, jak i Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Zaznaczył, że zdarzenia miały miejsce nie tylko na terenie gminy Dobroń. 
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Ponadto przedstawił wyjazdowość jednostek OSP: OSP Ldzań – 4 wyjazdy, 

OSP Markówka – 2 wyjazdy, OSP Mogilno – 4 wyjazdy, OSP Morgi – 1 

wyjazd, OSP Orpelów – 5 wyjazdów, OSP Róża 1 wyjazd, OSP Chechło – 21 

wyjazdów, OSP Dobroń – 26 wyjazdów. Zaznaczył, że łączna suma 

wyjazdów wynosi 64. Ponadto poinformował o ilości pożarów na terenie 

gminy Dobroń: małe – 17, średnie- 2, duże – 0, bardzo duże – 0, razem 

19. Ponadto omówił miejscowe zagrożenia, gdzie liczbowo prezentują się 

następująco: małe - 2, lokalne – 24, średnie – 1, duże – 0, gigantyczne – 

0, razem 27. Poinformował, że na terenie gminy w rzeczonym terminie 

odnotowano 1 alarm fałszywy w dobrej wierze. Ponadto poinformował, że 

w okresie luty-marzec br. odbyło się szkolenie podstawowe strażaków 

ratowników OSP, w którym udział brali druhowie z niżej wymienionych 

jednostek: OSP Dobroń – 1 druh, OSP Chechło – 1 druh, OSP Markówka – 

2 druhów, OSP Mogilno – 1 Druh, OSP Morgi – 2 druhów, OSP Orpelów – 2 

druhów. Zaznaczył, że łącznie szkolenie ukończyło 9 druhów z gm. Dobroń. 

Poinformował o zdarzeniach charakterystycznych w tym przedstawił 

zdarzeni które miało miejsce 19 kwietnia 2019 r. w miejscowości Barycz, 

gdzie ofiarą śmiertelną tego zdarzenia stał się 62 letni mężczyzna. Ponadto 

poinformował, od 1 stycznia do 30 kwietnia br. na terenie gminy Dobroń 

przeprowadzono czynności kontrolno rozpoznawcze w następujących 

obiektach: Urząd Gminy w Dobroniu, sieć wodociągowa w ulicy Pabianickiej 

w Dobroniu, Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych przy 

Oczyszczalni Ścieków przy ul. Zakrzewki 14a w Dobroniu, Żłobek Królewna 

Śnieżka przy ul. 11 Listopada 2 w Dobroniu, Kościół Parafialny przy ul 

Sienkiewicza 56 w Dobroniu, Zespół Młyna Wodno-Elektrycznego w Talarze. 

Zaznaczył, że podczas przeprowadzonych czynności kontrolno-

rozpoznawczych stwierdzono 8 nieprawidłowości. Ponadto zaznaczył, że na 

stwierdzone nieprawidłowości wydano 1 decyzję administracyjną, 1 

upomnienie oraz nałożono jedną grzywnę w celu przymuszenia w wysokości 

500 zł. Poinformował o zagrożeniach pożarowych występujących na terenie 

Gminy Dobroń. Zaznaczył, że na terenie Gminy Dobroń nie występują 

zakłady o dużym i zwiększonym ryzyku wystąpienia awarii przemysłowej. 

Ponadto zaznaczył, że występuje inny zakład stwarzający zagrożenie poza 

swoim terenem i jest to Zakład Przetwórstwa Owoców i Produkcji Lodów 

„Kilargo” Sp. z o.o. w Chechle Pierwszym przy ul. Torowej 13, który posiada 

instalacje amoniakalną. Poinformował, że do obiektów mających wpływ na 

zagrożenie gminy zaliczyć należy stacje paliw płynnych i autogazu. Ponadto 

poinformował, że w większości teren gminy stanowią obszary wiejskie, 

gdzie niebezpieczne pod względem pożarowym są stare budynki mieszkalne 

o drewnianej konstrukcji. Zaznaczył, że w okresie letnim zagrożenie 

pożarowe gminy związane jest z występowaniem na jej terenie obszarów 
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leśnych. Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Pabianicach bryg. 

Andrzej Bohdanowicz poinformował, że zostały przyznane pieniądze na 

dofinansowanie zakupu średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla 

jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Orpelowie. Informacja Państwowej 

Straży Pożarnej z działalności Ochotniczej Straży Pożarnych działających na 

terenie Gminy Dobroń stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

- Gminny Komendant OSP w Dobroniu M. Krulik poruszył sprawę 

ekwiwalentu druhów OSP Dobroń. Oznajmił, że ekwiwalent na chwilę 

obecną wynosi 12 zł/h. Zaznaczył, że druhowie OSP nie korzystają z tego 

ekwiwalentu cały czas, a tylko w sytuacjach wyjątkowych. Poinformował, 

Radę Gminy o możliwości rozpatrzeniu tej sytuacji związanej z 

podwyższeniem ekwiwalentu. Ponadto zakomunikował o nieoznaczonych 

terenach działkowych na terenie Gminy Dobroń w szczególności w 

miejscowości Barycz. Nadmienił, że powoduję utrudnienia związane z 

dojazdem do miejsca zdarzenia. Ponadto, poinformował, że 2018 r. był 

rokiem spokojnym pod względem ilości zdarzeń, gdyż nie było żadnych 

anomalii pogodowych. Ponadto nadmienił, że nasza gmina kształtuje ok. 

150 zdarzeń w ciągu roku odnotowanych przez Państwową Straż Pożarną. 

Poinformował, że Ochotnicza Straż Pożarna w Dobroniu odnotowuje dużo 

zdarzeń związanych z owadami błonkoskrzydłymi oraz dużej ilości zdarzeń 

na drogach ekspresowych. Ponadto podziękował Komendantowi 

Państwowej Straży Pożarnej w Pabianicach bryg. Andrzejowi 

Bohdanowiczowi za przekazanie czujek dymu, które w miesiącu styczniu 

były montowane na terenie naszej gminy. Podziękował Wójtowi Gminy 

Dobroń oraz insp. Ds. Obronnych UG w Dobroniu G. Żychowskiemu za 

życzliwość oraz wspieranie OSP w Dobroniu. Informacja z działalności OSP 

z terenu Dobroń stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

- Prezes Zarządu Oddziału Gminnego Związku OSP RP w Dobroniu S. 

Ropęga podsumował sprawozdanie z działalności OSP działających na 

terenie Gminy Dobroń. Poinformował, że w roku bieżącym na obszarze 

gminy odbyły się zebrania sprawozdawcze we wszystkich jednostkach OSP, 

nadmienił, że cztery z nich obchodziły rocznice. Ponadto poinformował w 

jakich uroczystych wydarzeni ach OSP biorą udział.   

- Na salę obrad przybył radny D. Becht. Obecnych 14 radnych na sali obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak podziękował za duży wkład pracy dają z 

siebie druhowie OSP broniąc mienia, zdrowia i życia ludzkiego w czasie 

swojej służby. Podziękował druhom OSP z terenu Gminy Dobroń oraz 
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Komendantowi Państwowej Straży Pożarnej w Pabianicach bryg. Andrzejowi 

Bohdanowiczowi za współpracę pomiędzy jednostkami OSP z terenu Gminy 

Dobroń. 

- Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Pabianicach bryg. Andrzej 

Bohdanowicz podziękował, za przeznaczone środki pieniężne dla PSP w 

Pabianicach przez Radę Gminy w Dobroniu. 

- Prezes Zarządu Oddziału Gminnego Związku OSP RP w Dobroniu S. 

Ropęga również podziękował Radzie Gminy za wsparcie finansowe dla 

Straży Pożarnych. 

- Sołtys Sołectwa Barycz M. Warzycha odniósł się do sprawozdania OSP w 

związku z brakiem możliwości dojazdu do posesji ze względu na jej 

nieoznakowanie. Poinformował, że ma prośbę do Rady Gminy, aby 

spróbowała uporządkować posesję w miejscowości Barycz pod względem 

ich numeracji wraz z wprowadzeniem nazw ulic. Nadmienił, że chciałby, aby 

w miejscowości Barycz powstała jednostka OSP, gdyż w ostatnim czasie w 

miejscowości Barycz pojawia się duża liczba zdarzeń. 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

Ad. pkt. 4. (Informacje, sprawy różne): 

 

• podziękowania dla sołtysów za kadencje 2015-2019: 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel oraz Wójt Gminy 

Dobroń R. Jarzębak wręczyli podziękowania sołtysom z terenu gminy 

Dobroń za kadencje 2015 – 2019.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel oraz Wójt Gminy 

Dobroń R. Jarzębak złożyli gratulacje sołtysom z terenu gminy Dobroń 

wybranych na kadencje 2019-2023. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 14.05.2019 r. do Biura Rady wpłynęła odpowiedź od dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Dobroniu na interpelacje Radnej Gminy Dobroń odnośnie 

pocztów sztandarowych szkół z terenu Gminy. Pismo jest do wglądu w 

biurze rady. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 20.05.2019 r. do Biura Rady wpłynęło od Wójta Gminy Dobroń 
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sprawozdanie finansowe gminy Dobroń za 2018 r. Sprawozdanie jest do 

wglądu w biurze rady. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 21.05.2019 r. do Biura Rady wpłynęła skarga od Pana Tomasza 

Widawskiego dotycząca braku odpowiedzi na pismo z dnia 08.04.2019 w 

sprawie udzielenia informacji na temat działki płożonej w miejscowości 

Barycz, skarga będzie rozpatrywana na dzisiejszej Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji.  

 

 

Ad pkt. 5. (Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Dobroniu za 2018 rok): 

 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu G. 

Baranowicz poinformowała, że pomoc społeczna jako instytucja polityki 

społecznej państwa, została powołana po to, by osoby i rodziny znajdujące 

się w trudnej sytuacji życiowej, poprzez własne zaangażowanie i współpracę 

z jednostkami do tego powołanymi, zmierzały w kierunku poprawy 

własnego życia i integracji ze społeczeństwem. Ponadto omówiła budżet 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu. Zaznaczyła, że na realizację zadań 

wydał kwotę 8 511 638,18 zł, w tym na zadania własne gminy 738 445,64 

zł, a na zadania zlecone 7 513 417,26 zł, na zadania własne dotowane ze 

środków rządowych 259 775,28 zł. Poinformowała, że w ramach dotacji z 

budżetu państwa na realizację zadań własnych Ośrodek wydatkował 

następujące środki: na dofinansowanie programu „Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania” – 11.841,78 zł, na dofinansowanie do wypłaty 

zasiłków okresowych – 8.012 zł, na realizację składek na ubezpieczenie 

zdrowotne podopiecznych – 9.078,38 zł, na dofinansowanie do zasiłków 

stałych – 127.737,86 zł, wspieranie rodziny –  7.211,26 zł, utrzymanie 

ośrodka -  95.894 zł w tym: wynagrodzenia osobowe pracowników – 80.131 

zł, dodatkowe wynagrodzenie roczne – 0 zł, składki na ubezpieczenie, 

społeczne – 13.799 zł, składki na fundusz pracy- 1.964 zł zakup materiałów, 

i wyposażenia – 0 zł , zakup energii – 0 zł, zakup usług pozostałych – 0 zł  

podróże służbowe i krajowe - 0 zł, odpis na ZFSS – 0 zł, szkolenia 

pracowników – 0 zł. Nadmieniła, że na realizację resortowego programu 
wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na rok 2018 „Asystent 

rodziny” wydatkowano 28.745,48 zł (7211,26 zł - dotacja; 21.534,22 zł- 

środki własne). Ponadto poinformowała o zadaniach własnych gminy. 
Ponadto poinformowała o gminnym zespole interdyscyplinarnym. 

Zaznaczyła, że w gminie Dobroń w 2011 roku rozpoczął działalność Gminny 
Zespół Interdyscyplinarny powołany Zarządzeniem Wójta Gminy Dobroń Nr 

VI/50/2011 z dnia 25.VII.2011 r., którego skład został zmieniony 
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Zarządzeniem VII/38/2017 z dnia 27.VI.2017 r. W skład Zespołu wchodzą 
przedstawiciele instytucji działających na rzecz dziecka i rodziny. W 2018 

roku do Zespołu wpłynęło 10 Niebieskich Kart. Poinformowała, że z Punktu 

Wsparcia Interwencyjna -Psychologicznego skorzystało 13 osób, wypłacono 
wynagrodzenie w wysokości 3.010 zł dla psychologa z tytułu umowy 

zlecenia za prowadzenie specjalistycznego z zakresu psychologii i 
interwencji kryzysowej. Ponadto poinformowała o świadczeniach rodzinnych 

i opiekuńczych oraz ich realizacji. Zaznaczyła, że warto zauważyć, że 
znaczna część zadań, np. świadczenia rodzinne i opiekuńcze, świadczenia 

alimentacyjne, świadczenie „500+”, również tzw. ”wyprawka szkolna” w 
ramach programu „Dobry start”, nie są zadaniami z zakresu pomocy 

społecznej, jedynie ze względów organizacyjnych i formalnych tj. dział 855 
klasyfikacji budżetowej Rodzina, a przypisane są do obsługi Gminnemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Dobroniu. Omówiła główne problemy 
klientów Ośrodka Pomocy Społecznej. Zaznaczyła, że najczęstszym 

powodem przyznania pomocy było ubóstwo i bezrobocie. Pozostałe powody 
to: długotrwała lub ciężka choroba, wielodzietność, potrzeba ochrony 

macierzyństwa, niepełnosprawność, alkoholizm, trudności w 

przystosowaniu do życia po opuszczeniu zakładu karnego. Poinformowała, 
że w większości przypadków na przyznanie pomocy składało się kilka z 

wymienionych powodów. Nadmieniła, że zauważyć jednak należy, że w 
stosunku do lat poprzednich znacznie zmniejszyła się liczba korzystających 

z pomocy, szczególnie osób młodych, które się usamodzielniły, większość 
znalazła zatrudnienie. Zaznaczyła również, że duży wpływ na tą sytuację 

miały świadczenia 500 plus. Ponadto poinformowała, że Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Dobroniu w wyniku rozeznanych potrzeb 

środowiskowych planuje w roku 2019 wydatkować kwotę przyjętą w 
budżecie Gminy, która wynosi 8.122.732,00 zł na podjęcie między innymi 

następujących działań: działania na rzecz rodziny, działania z zakresu 
pomocy społecznej i inne zadania zlecone. Nadmieniła, że kierunki działania 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu są zgodne z 
obowiązującymi przepisami, zapisami Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Gminie Dobroń oraz z posiadanymi środkami 

finansowymi. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Dobroniu za 2018 rok stanowi załącznik nr 5.  

 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak podziękował Gminnemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Dobroniu za ciężką pracę włożoną w niesieniu pomocy 
mieszkańcom Gminy Dobroń.  

 
- Brak dalszej dyskusji. 

 
-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel stwierdził, że Rada 

Gminy w Dobroniu nie wnosi uwag do przedstawionego sprawozdania z 

działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobroniu za 2018 rok.  
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Ad. pkt. 6. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 
podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, o wykonanych pracach 
związanych z wyrównywaniem dróg, które są wykonane z kruszywa, 

sprzątaniem terenu. Zaznaczył, że zostały naprawione drogi asfaltowe, 
które uległy degradacji po okresie zimowym. Poinformował, o 

modernizowanych budynkach na terenie Gminy Dobroń. Zaznaczył, że są 
wykonywane prace związane z przebudową parkingu przy Gminnym 

Ośrodku Zdrowia w Dobroniu. Nadmienił, że zostały zamontowane nowe 
tablice informacyjne w Sołectwach Gminy Dobroń. Poinformował o 

przygotowywaniach lokali do głosowania na wybory do Parlamentu 
Europejskiego. Ponadto poinformował o usuniętych awariach na sieci 

kanalizacyjnej, wodociągowej oraz kanalizacyjnej. Zaznaczył, że została 
wyczyszczona przepompownia ścieków. Nadmienił, że 26 kwietnia br. gmina 

ogłosiła na wykonawcę robót budowlanych na zadania pod nazwą: 
"Rozbudowa Oczyszczalni Ścieków polegająca na przebudowie zbiorników z 

modułu pierwszego i budowie zbiornika retencyjnego w miejscowości 

Dobroń oraz "Budowa Sieci Wodociągowej" w miejscowości Przygoń. 
Zaznaczył, że 13 maja br. został otwarty przetarg na wyżej wymienione 

inwestycje. Poinformował, że gmina chcę przeznaczyć na te inwestycje 2 
575 41, 71 zł. Ponadto poinformował, że 29 kwietnia br. ogłoszono przetarg 

na wybór wykonawcy na zadanie pod nazwą "Budowa oświetlenia ulicznego 
na terenie Gminy Dobroń" Nadmienił, że otwarcie przetargu na tą 

inwestycje nastąpiło 14 maja br. Poinformował, że Urząd Gminy chcę 
przeznaczyć środki na tą inwestycje w kwocie 193 110, 00 zł. Zaznaczył, że 

oświetlenie będzie wykonywane przy ul. Sportowej, ul. Leśnej, ul. Glinianej, 
Chechle Drugim oraz w miejscowości Orpelów. Nadmienił, że częściowo ta 

inwestycja będzie realizowana w ramach funduszu sołeckiego. 
Poinformował, że w maju br. Gmina Dobroń odebrała promesę na zakup 

średniego samochodu pożarniczego dla OSP w Orpelowie. Nadmienił, że z 
gminnego budżetu kwota przekazana na zakup tego samochodu to 233 tyś. 

zł, z Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 326 tyś. 

zł, z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych 221 tyś. zł. Poinformował, że łączna 
kwota na zakup tego samochodu wynosi 760 tyś zł.  

 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. - 

- Radny D. Becht zwrócił się z prośbą budowy chodnika przy ul. Karolewskiej 

w Gminie Dobroń oraz nadmienił, że w związku z wylaniem nowych 

nakładek asfaltowych na drogach gminnych zwiększył się ruch samochodów 

na tych drogach w związku z czym prosi, aby zwiększyła się liczba budowy 

chodników.  

- Radna H. Grącka zapytała, się o inwestycje Rozbudowy Oczyszczalni 

Ścieków czy po zakończeniu tej inwestycji zwiększy się jakość odbioru 

ścieków? 
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- Radny G. Minias poruszył temat skwerku w miejscowości Dobroń. 

Nadmienił, że stojące na nim rzeźby muszą zostać zaimpregnowane, 

ponieważ zauważył, że czarnieją. Ponadto zaznaczył, że w związku z 

handlowaniem w okresie letnim truskawkami trawa na skwerku jest 

zadeptana. Nadmienił, że przydałoby się ten kawałek wyłożyć kostka oraz 

ustawić tam kosz na śmieci.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy w 

najbliższym czasie będzie otwarty przetarg na nowe nakładki asfaltowe w 

całej Gminie Dobroń? 

- Radny W. Bąkowski podziękował za tablicę informacyjna w miejscowości 

Morgi. Nadmienił, że droga w tej miejscowości domaga się położenia nowej 

nakładki asfaltowej. 

- Radna H. Grącka podziękowała w imieniu Sołtysa za nowe tablice 

informacyjne w miejscowości Chechło Pierwsze. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że prace związane z 

budową nowych chodników będą w przyszłości realizowane. Nadmienił, że 

grunt, na którym znajduje się skwerek należy do Powiatu Pabianickiego. 

Poinformował, że jeżeli chodzi o remont dróg to gmina wstrzymuje się z tą 

inwestycja z powodu oczekiwania na zwrot pieniędzy z Urzędu 

Marszałkowskiego. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o tablice informacyjne to 

będzie ich więcej w naszej gminie. Nadmienił, że zostały wymienione 

przystanki autobusowe. Poinformował, że jeżeli chodzi o oczyszczalnie 

ścieków to zostanie ona przystosowana do wymogów, które narzuca 

ustawa. 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2019): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 7/23/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 



Protokół nr VII/2019 z sesji RG w Dobroniu – 30.05.2019 r. 10 

- Został odczytany projekt uchwały nr VII/43/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VII/43/19 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2019. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Dobroń 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, 

od 1 września 2019 roku): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 6/15/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VII/44/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VII/44/19 w sprawie ustalenia planu sieci szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Dobroń oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych, od 1 września 2019 roku. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie uchwały w sprawie likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego im. Ks. Jana Długosza w Dobroniu): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 
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-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 6/16/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VII/45/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za”, 1 

"wstrzymał się" przyjęła uchwałę Nr VII/45/19 w sprawie likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego im. Ks. Jana Długosza w Dobroniu. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze, tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 

stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 6/17/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr VII/46/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za”, 2 

"wstrzymał się" przyjęła uchwałę Nr VII/46/19 w sprawie likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego im. Ks. Jana Długosza w Dobroniu. 
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- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla gminy Łask): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 7/24/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VII/47/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VII/47/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

gminy Łask. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgody na 

zmianę nieruchomości położonych w miejscowości Dobroń): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 7/13/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VII/48/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VII/48/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

gminy Łask. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 13. (Przyjęcie protokołu kontroli nr 3/1/2019 Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu): 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu D. Becht 

przedstawił protokół kontroli nr 3/1/2019 Komisji Rewizyjnej. Stanowi on 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

- Rada Gminy w Dobroniu nie wniosła uwag do protokołu nr 3/1/2019 Komisji 

Rewizyjnej. Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt. 14. (Przyjęcie wniosku do protokołu nr VI/2019 z sesji Rady 

Gminy): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr VI/2019 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

 

Ad. pkt. 15. (Zamknięcie sesji):  

 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady VII/2019 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

      Protokołowała:                                         Przewodniczył:                                                                   

  Inspektor ds. obsługi    

organów samorządowych                  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 

 Janusz Szerffel 

  Paulina Kaczmarek          

 

 



Protokół nr VII/2019 z sesji RG w Dobroniu – 30.05.2019 r. 14 

 

Wykaz załączonej dokumentacji: 

 

Lp. Wyszczególnienie Il. 

stron 

1. Lista obecności radnych 1 

2. Listy osób zaproszonych 4 

3. Informacja Państwowej Straży Pożarnej z działalności 

Ochotniczej Straży Pożarnych działających na terenie 

Gminy Dobroń złożona na dzień 14 maja 2019 r.  

10 

4. Informacja z działalności OSP z terenu Dobroń za rok 

2018 

8 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Dobroniu za 2018 rok 

12 

6. Opinia nr 7/23/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

7. Opinia nr 6/15/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

8. Opinia nr 6/16/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

9. Opinia nr 6/17/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

10. Opinia nr 7/24/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

11. Opinia nr 7/13/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

12. Protokoł kontroli nr 3/1/2019 Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy w Dobroniu 

3 

13. Wykaz imienny głosowań radnych na IV sesji RG w 

Dobroniu 

11 

14. Zatwierdzony przez Przewodniczącego Rady Gminy 

porządek obrad VII sesji  

1 



Protokół nr VII/2019 z sesji RG w Dobroniu – 30.05.2019 r. 15 

15. Zaproszenia na sesję  

 

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 13 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej     

4. Nagranie sesji – płyta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

   


